

	إيمان سالمان طابع	الاسم
	<b>Eman Salman Taie</b>	<b>Name</b>
	<b>Eman Taie</b> <b>&amp;</b> <b>Eman Salman</b>	الاسم المستخدم في النشر العلمي
	رئيس قسم ادارة التمريض كلية التمريض – جامعة حلوان	الوظيفة الحالية وجهة العمل
	أستاذ دكتور كلية التمريض – جامعة حلوان جمهورية مصر العربية	الدرجة العلمية (اسم الجامعة والدولة)
	ادارة التمريض	التخصص العام
	ادارة التمريض – تعليم التمريض	التخصص الدقيق
	▪ <a href="mailto:Eman.Salman@nursing.Helwan.edu.eg">Eman.Salman@nursing.Helwan.edu.eg</a> ▪ <a href="mailto:dr_emys@hotmail.com">dr_emys@hotmail.com</a>	البريد الإلكترونى
	- بكالوريوس تمريض دور مايو 1995 تقدير جيد جدا – كلية تمريض - جامعة عين شمس	المؤهلات العلمية

	<p>- امتياز 1996 – كلية تمريض - جامعة عين شمس</p> <p>- ماجستير ادارة التمريض 2001 تقدير ممتاز</p> <p>كلية تمريض - جامعة عين شمس</p> <p>- دكتوراه ادارة التمريض دور مايو 2004</p> <p>كلية تمريض - جامعة عين شمس</p> <p>- أستاذ مساعد ادارة التمريض</p> <p>كلية التمريض - جامعة حلوان 2010</p> <p>- أستاذ ادارة التمريض</p> <p>كلية التمريض- جامعة حلوان 2016</p>	
	<p>▪ رئيس قسم ادارة التمريض - كلية التمريض - جامعة حلوان.</p> <p>▪ نائب مدير مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس – جامعة حلوان.</p> <p>▪ مدير مركز تنمية قدرات أعضاء هيئة التدريس – جامعة حلوان</p> <p>▪ أمين اللجنة العلمية الدائمة لفحص الإنتاج العلمي لشغل وظائف الأساتذة و الأساتذة المساعدين (الدورة الرابعة عشر 2022-2025).</p> <p>▪ أمين اللجنة العلمية الدائمة لفحص الإنتاج العلمي لشغل وظائف الأساتذة و الأساتذة المساعدين (الدورة الرابعة عشر 2022-2025).</p> <p>▪ مراجع خارجي بالهيئة القومية لضمان جودة التعليم و الإعتماد قطاع التعليم العالي.</p> <p>▪ مدرب دولى وإستشارى تطوير موارد بشرية بالمجلس الدولى للمدربين الدوليين (International Board of Certified Trainers)</p> <p>▪ مدرب دولى فى جمعية القلب الأمريكية (انعاش قلبي و رئوى أساسى و متقدم)</p> <p>▪ مستشار أول مشروع طلابى للجودة فى جامعة حلوان و على مستوى جمهورية مصر العربية فى كليات التمريض.</p>	<p>السيرة الذاتية</p>

	<p>• عضوية مجلس الإدارة و مراجع دولى فى مجالات علمية دولية.</p>	
	<p><b><u>(Some Examples)</u></b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li><b>1. Emergence of Greening Hospitals is a future challenge for nurse managers: Designing and validating protocol</b></li> <li><b>2. Artificial Intelligence as an Innovative Approach for Investment in the Future of Healthcare in Egypt.</b></li> <li><b>3. Does the presence of calling relate to career success? The role of strengths use and deficit correction among nurses.</b></li> <li><b>4. The Effect of Intellectual Capital Management on Organizational Competitive Advantage in Egyptian Hospitals.</b></li> <li><b>5. Designing and validating protocol for managing polarities in healthcare.</b></li> <li><b>6. Patient empowerment as a patient-centered strategy to increase patient satisfaction.</b></li> <li><b>7. Talent Management is the Future Challenge for Healthcare Managers for Organizational success.</b></li> </ol>	<p>الأبحاث المنشورة</p>

- |  |  |  |
|--|--|--|
|  | <p><b>8. Peer Coaching as an Innovative Approach to Accelerate Development for Helwan Intern Nurse.</b></p> <p><b>9. Developing and Validating a Job Description for Internship Preceptors.</b></p> <p><b>10. Nursing Management Process: its effect on quality of patient care rendered in surgical units.</b></p> <p><b>11. The Role of Digital libraries in Higher Education in Egypt: Comparative Study.</b></p> <p><b>12. Choosing Nursing as a Career by Men in Egypt.</b></p> <p><b>13. Nursing Informatics Competency Based Assessment for Nursing Personnel in Primary Healthcare Centers in Tabuk.</b></p> <p><b>14. Six Thinking Hats as a Creative Approach in Managing Meetings in Hospitals.</b></p> <p><b>15. Relationship between Head Nurses' Emotional Intelligence and Staff Nurses' Empowerment.</b></p> <p><b>16. Concept Mapping as an Innovative Teaching Strategy to</b></p> |  |
|--|--|--|

	Enhance Cognitive Learning in Nursing Administration Course.	
Winned the scientific excellence award in the medical field at the level of Helwan University 2022.	جائزه التفوق العلمى فى مجال العلوم الطبية على مستوى جامعة حلوان 2022	الجوائز